
Styremøte 09.01.2024 

Tilstede: Yngve Jørgensen, Kristoffer Sætran, Hege L. Aas, Bente T. Blaasvær, , Christin Dypvik og 

Natasja Hansen 

Referent: Natasja Hansen 

 
Sak 01/24: Godkjenning av referat   

Styremøtereferat fra 05.12.23 er godkjent. 
   
 

Sak 02/24: Økonomi   

Klubbens økonomi er god.   
 
 

Sak 03/24: Mailer 

Det er kommet en E-post fra Varig hvor de inviterer til et foredrag om dugnadsånden. Natasja og 
Hege drar som representanter for klubben. 
Det er kommet en E-post fra Inger Kvalvik hvor hun ytrer et ønske om at hun kan annonsere  
byvandringen på Vi som har hund i Kristiansund. Styret mener det ikke er noe problem, med 
forbehold om at det fortsetter å være et gratis, uavhengig tilbud. 
Celine Bjerkelund har sendt en E-post reglene for mestvinnerlisten 2023, med noen små endringer 
godkjennes disse og Celine står fritt til å publisere Mestvinnerlisten.  
 
 

Sak 04/24: Kurs   

Det må presiseres på nytt at kurs holdt i klubbens regi har førsterett på bruk av klubbens fasiliteter 
og at evt andre treninger må vike disse dagene. Det skal selvsagt forsøkes tilrettelegges for at alle 
aktiviteter kan gå som normalt, men dersom dette ikke er mulig vil kurs gå foran.  
Valpekurset kommende helg har 5 påmeldte ekvipasjer.  
Hverdagslydighetkurs i februar,det vil bli byttet dager fra onsdag til tirsdag. Kurset har 3 påmeldte i 
skrivende stund og disse har godtatt å bytte dager.   
NKK Instruktørkurs trinn 1, Styreleder tar oppgaven med å sjekke med NKK hva som kreves for å 
arrangere et slikt kurs i løpet av 2024. 
 

Sak 05/24: Arrangement 

Rallykomiteen jobber fortsatt med å få på plass en dommer til et evt rallylydighetsstevne i 2024.  
 

Sak 06/24: Årsmøte 
Nestleder har vært i kontakt med NKK for å få svar på noen av de spørsmålet styret har før et 
årsmøte. Da det i september ble konstituert et nytt styre ville styret forsikre seg om hvem og hvilke 
verv som ville være på valg i år. Ved årsmøte går alle tilbake til de verv de ble valgt inn i ved årsmøtet 
i 2023.  
Årsmøtet vil bli avholdt 19.mars, kl. 19. Hvor kommer styret tilbake til.  
Det vil bli sendt ut en mail til alle klubbens medlemmer med kunngjøring av dato. Styret planlegger et 
ekstra møte 19.februar, avsatt til å jobbe forbeholdt med årsmøtesaker o.l. 
 

 
 



Sak 07/24: Eventuellt. 

Det jobbes med et Årshjul som etterhvert vil bli lagt ut på hjemmesiden vår. Dette vil bli kontinuerlig 
oppdatert. 
 
Det er jobbet videre med et nyttårsbord og datoen 10.februar er avsatt til dette. Det er bestilt bord 

hos Boteco.  

Treningsjakker. Styret jobber videre med å innhente tilbud fra flere aktører.  


